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Storingen Vlaamse radiofrequenties  -  Stand van zaken

In antwoord op mijn meest recente schriftelijke vraag (nr. 289 van 6 juli 2016) met 
betrekking tot de storingen van Vlaamse radiofrequenties, liet de minister weten dat er 
toen nog 13 Vlaamse en 21 Franstalige frequenties ter discussie stonden. Er vonden in 
2016 reeds twee technische vergaderingen plaats om de storingen bij de frequenties te 
bespreken en op te lossen. 

In zijn antwoord liet de minister toen ook weten dat er parallel met de technische 
vergaderingen onderhandelingen werden opgestart voor een samenwerkingsakkoord 
tussen beide gemeenschappen. Tot slot zei de minister dat de Franse Gemeenschap ook 
van plan is om eind 2017 werk te maken van een nieuwe erkenningsronde.

Ondertussen zijn we een jaar verder en pols ik graag naar de vooruitgang in dit dossier.

1. Hoeveel technische vergaderingen vonden er nog plaats na de zomer van 2016 tot 
op heden? Welke vooruitgang werd er geboekt m.b.t. de resterende 13 Vlaamse en 
21 Franstalige frequenties die toen nog ter discussie stonden? Graag een toelichting. 

2. Gaat de Franse Gemeenschap dit jaar nog werk maken van een nieuwe 
erkenningsronde? Zo ja, wat is de impact hiervan op de lopende onderhandelingen 
voor het samenwerkingsakkoord? 



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 61 van 30 oktober 2017
van WILFRIED VANDAELE

Voor een laatste stand van zaken verwijs ik naar de bespreking van de beleidsbrief media 
2017-2018 in de commissie Media van het Vlaams Parlement op donderdag 23 november 
2017. 


